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Seniorbofællesskabet Hjorteparken 
Fællesmøde nr. 17 

 
 
Dato: 15 marts 2023  Sted: Fælleshuset  Kl. 19:00 
 
Referent:  Merete 

REFERAT 
 

1. Fællessang, vi synger en sang fra højskolesangbogen: Forårsdag - Annet Linnet 
 

2. Valg af dirigent: Jette 
 

3. Valg af referent: Merete 
 

4. Godkendelse af dagsorden: Dagsordenen blev godkendt. 
 

5. Godkendelse af referat Fællesmøde nr. 16 den 16.1.2023: Referat fra fællesmøde nr. 16   
blev godkendt.  
 

6. Sidste nyt fra bestyrelsen 
1. Status udbedring emhætter og øvrige mangler Skjøde: Bjarne orienterede at der 

stort set ingenting skete. AMU/OKF har igen rykket Skjøde 10. marts for 
indreguleringsrapporterne vedr. emhætter/ventilation for hver enkelt bolig, samt 
alt det andet vi mangler. Glennie spurgte til om der var penge tilbage siden vi 
afsluttede 1års eftersynet. Bjarne svarede, at vi stadig havde 10% af garantibeløbet 
tilbage. Herudover har Bjarne opfordret Anders til at sætte datoer på en plan for 
afslutningen af 1-års mangler.  

2. Status på arbejdet med råderetsregler. Der er aftalt et møde med Martin DAB og 
en ny medarbejder om råderetsregler for at få Hjorteparkens katalog færdigt. 
Martin har meddelt at mødet ikke vil koste os noget. - Efterskrift: Mødet er aftalt til 
den 28. marts kl. 13:00 

3. Opfølgning på møde vedr. nabohjælp: Bjarne spurgte om alle der ønskede at 
komme på Nabohjælp appen var kommet det. Hvis nogen havde spørgsmål, ville 
Kjeld være behjælpelig.  

4. Orientering om aktuelle opgaver i OG: Bjarne fortalte i store træk om 
sammensætningen og arbejdsfordelingen i OG ‘bestyrelse. OG‘s bestyrelse består 
af 7 mindre grundejerforeninger i området, der i alt omfatter 279 boliger. De 7 
grundejerforeninger har hver en repræsentant i OG`s bestyrelse. Hver forening har 
et antal stemmer i OG, der svarer til det antal boliger som udgør den enkelte 
grundejerforening. Hjorteparken har således 28 stemmer i OG. Bjarne er valgt som 
Hjorteparkens repræsentant og stemmer på vores vegne. Bjarne orienterede 
yderligere at OG`s bestyrelse har delt sig op i følgende arbejdsgrupper: Udeudvalg, 
Vejudvalg, Investeringsudvalg, Legepladsudvalg og Støjudvalg. Bjarne sidder i 
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Vejudvalget og i Investeringsudvalget, som i øjeblikket undersøger den bedste 
forvaltning af OG`s formue. OG har generalforsamling hvert år i maj måned. 

5. Orientering om nyt erhvervsområde i Farum Nord: Bjarne orienterede og viste på 
et kort, hvor det nye erhvervsområde i Farum Nord kommunen havde planlagt 
skulle være. OG`s grundejerforeninger var enige om, at søge aktindsigt i 
kommunens arbejde med sagen. 

6. DAB`s bestyrelsesportal: Bjarne orienterede om at kun tre bestyrelsesmedlemmer 
havde fået adgang til Bestyrelsesportalen på DAB`s hjemmeside.  Bjarne har bedt 
DAB om at rette fejlen så alle bestyrelsesmedlemmer inkl. suppleant(er) har 
adgang til bestyrelsesportalen. 

7. Orientering vedr. forbrugsregnskaber v. Kjeld Gammelgaard: Kjeld gennemgik 
forbrugsregnskabet for 2021-2022 opgjort efter faktisk udførte målinger uden 
identifikation på de enkelte boliger. Forbruget kunne inddeles i meget, middel og mindre 
energiforbrug per hus.  Kjeld vil sørge for at hver enkelt bolig får sin egen 
forbrugsopgørelse. Dette giver mulighed for at blive vejledt i energibesparelser i egen 
bolig. - Udbytte af varmepumpe. Kjeld orienterede at vores udbytte i 2022 ved brug af 
varmepumpe gav en besparelse på 227.628kr. - Udbytte af solceller Kjeld informerede at 
vores solceller i 2022 totalt havde produceret 6.428,07kwh/år, eget forbrug var i 
1.378,66kwh/år og overskuddet var 5.050,41kwh/år. Vi har nu fået en aftale med Vindstød 
om, at de skal aftage den overskydende strøm fra vores solcelleanlæg på ca. 5000kwh/år. 

8. Sager til behandling: 
1. Forslag til afstemning på OG’s generalforsamling den 23. 5.2023: 

1. Forslag vedr. overtagelse af Hjertestartere   
1. Hjorteparkens bestyrelse indstiller at der stemmes JA: - Ved 

Hjorteparkens fællesmødet  den 15.03.2023 blev der enstemmigt 
vedtaget, at der stemmes JA til forslaget  

2. Forslag vedr. hensættelse til OG’s Vejfond 
1. Hjorteparkens bestyrelse indstiller at der stemmes NEJ:- Ved 

Hjorteparkens fællesmødet den 15.03.2023 blev der enstemmigt 
vedtaget, at der stemmes NEJ til forslaget. 

2. Opdatering af ”Hjorteparkens ønskeliste”. Der kom 2 ekstra ønsker på ønskelisten 
”Afskærmning på terrassen v. Fælleshus” (Thorben) og ”Fliser på plads ved 
affaldsskur ved vendeplads”(Glennie). – 2 ønsker på listen er lukket ”Ny bruser ved 
industrimaskine”, Erik har sænket bruseren og ”Tyverisikring af vinduer”, er 
gennemført efter afstemning ved fællesmøde nr.16 den 30.01.2023. 
 

9. Pause – 15 min. – kaffe og kage: Birgitte havde bagt lækker chokoladekage. 
 

10. Nyt fra udvalg og grupper, herunder: 
 

1. Udeudvalget:  Glennie gjorde opmærksom på arbejdsdagen på lørdag og var glad 
for de mange tilmeldte. - Glennie fremlagde en ny plan for vedligeholdelse af 
udearealerne, som vi skal bruge fremover. Der blev vist 3 plantegninger af 
”områdets løbende ude-arbejdsopgaver”. Glennie har lagt nogle oversigts skemaer  
i fælleshuset, hvor man kan skrive sig på de opgaver, man ønsker at deltage i.  
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Skemaet er inddelt i 3 typer af opgaver: 1) Græsslåning og buskrydning, 2) Lugning 
og vanding og 3) ukrudts-fjerning.  De tre plantegninger vil blive hængt op i 
fællesskuret. 

2. Fælleshusudvalget: Merete orienterede at der ikke havde været noget udlån af 
fælleshus og værelser i februar måned. Udgifterne for februar kom op på 205kr. 

3. Visitationsudvalget: Kirsten informerede at der nu var 73 på interesselisten.  
4. Bygningsgruppen: Jørgen informerede at han stadig undersøger mulighederne for 

lys i/ved affaldsstationerne. 
5. Fest- og Kultur gruppen: Orienterede at fødselsdags-/påskefrokosten er på skinner.  
6. Kældergruppen: Intet nyt 
7. Flaglauget: Intet nyt 
8. Cafegruppen: Jonna orienterede at den 29.marts kl.14:30 vil sygeplejerske Lillian 

Buch fra Furesø kommune fortælle om faldulykker og den 12. april vil de to demens  
konsulenter Trine og Trine fra Furesø kommune komme og fortælle om demens.  

9. Læseklubben: Fungerer rigtigt godt. 
10. Krea-gruppen: Anni orienterede at det gik fint med stor tilslutning.  
11. Musikgruppen: Jan, der øves i gruppen. 
12. Gavekassen: Birgitte, alt går fint. 
13. Webmaster: Kjeld, intet nyt. 
14. Gymnastikgruppen: Jette intet nyt. 
15. Sportsgruppen: Frank, intet nyt. 
16. 3B for mænd: Der laves mad. 
17. Renovation: Intet nyt. 
18. Drivhuslauget: Glennie, vi holder møde den 17. marts 
19. Evt. øvrige grupper 

 
11. Kommende møder.  

1. Bestyrelsesmøde nr. 47 – 12. april 2023 kl. 19.00 
2. Bestyrelsesmøde nr. 48 – 15. maj 2023 kl. 19.00 

 
3. OG Generalforsamling – 23. maj 2023 kl. 19.00 i Fælleshuset 

                            NB! Tilmelding senest den 30.4.2023 pr. mail til simonesalung@gmail.com 
 

4. Afdelingsmøde/Regnskabsmøde 13. juni 2023 kl. 19.00 
5. Afdelingsmøde/Budgetmøde 29. august 2023 kl. 19.00  

    
12. Eventuelt. 
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